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Hindamise vorm eristav hindamine

Lühikirjeldus (eesti keeles) Üliõpilane presenteerib oma erialaseid teadmisi ühtse portfooliona, mis esitatakse kas 
digitaalsel või kirjalikul kujul ning kaitstakse ettekandega. Portfoolio osana koostab 
üliõpilane lisaks ka resümee.Üliõpilane valib portfooliosse välja tööd, mis kujutavad kõige 
paremini tema erialast käekirja ja kogemust, seejuures säilitades kriitilist meelt.Portfoolio 
vormistamisel peab üliõpilane silmas portfoolio koostamise põhimõtteid ning selle 
sobilikkust tulevasele tööandjale.

Lühikirjeldus (inglise keeles) The student presents one's knowledge of the field as a portfolio that is submitted either 
digitally or in writing and defended as a presentation. The student is also expected to 
compile a resume as a part of the portfolio. The students critically review their 
assignments and select the works that best characterise their style and experience in the 
chosen speciality as the contents of their portfolio. It is important to follow the rules and 
guidelines of compiling a portfolio and the needs and requirements of the future employer.

Lühikirjeldus (vene keeles) Студент демонстрирует свои профессиональные знания в виде целостного 
портфолио, которое он представляет дигитально или в письменном виде, и 
защищает презентацией. В портфолио необходимо включать те работы, которые 
наилучшим образом, с элементом критики, демонстрируют профессиональный 
почерк и опыт студента. В качестве составляющей части студент включает в 
портфолио также и резюме. При оформлении портфолио необходимо исходить из 
принятых принципов его составления и пригодности для будущего работодателя.
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